
 
Ungdomsrådet 
S P Å N G A - T E N S T A  
S T A D S D E L S F Ö R V A L T N I N G  

2005-10-10 
 
 
  

Samordnare : Frida De Leo  (Tensta)   och   Batoul Tabbakh (Spånga) 
Besöksadress: Tenstaplan 8, Blåhuset, Box 4066, 163 04 spånga 
T f n :  0 8 – 7 9 5 9 6 8 1 ,   F a x :  0 8 – 7 9 5 9 6 8 1  
Mobil:  Frida: 070 -403 81 37, Batoul: 076- 218 76 24 
E - M A I L :  u n g d o m s r a d e t @ b l a h u s e t . n u  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande: 
Batta xxxxxxx 
Frida xxxxxx 
Simon xxxxxxx 
Jesper xxxxxxx 
Julia xxxxxxx 
Bahare (besökare) 
 
 
 
 

1. Mötet öppnades av Frida xxxxxx. 
 
2. Bahare fick presentera sig själv. Hon går i Ellen Key skolan som har en Waldorf 

pedagogik. Hon fick höra om ungdomsrådet och vart nyfiken på hur vi jobbar. 
 

 
3. Broprojektet – Ungdomsrådet tyckte att ungdomar som jobbar med filmvisningarna 

ska få antingen presentkort, biobiljetter till andra biografer, cd skivor eller någon 
studieresa nånstans. Julia och Simon var intresserade av att visa film, de får följa 
med Frida den 14:e oktober på visningen Bang Bang Orangutang så de kan få se 
hur d går till. 

 
4. Politikermöte 18/10 – Vi ska träffa nämnden. Vi ska förbereda frågor som vi tycker 

är viktiga att ta upp. 
 

5. Hemsida – Jesper åker till Chile på ett utbyte den 5 november och kommer tillbaka i 
januari så någon kommer att få ta över hans roll med hemsidan. Vi har diskuterat 
med Nabil xxxxx angående en ungdomsportal som ska samla all information om 
alla ungdomsverksamheter för ungdomar i Stadsdelen. Det kommer att bli svårt 
men det är värt att ordna. 

 
6. Yrkesmässa – den 25 :e januari kommer att nästa yrkesmässa att äga rum i Blå Huset 

i samarbete med LO och Lunda Nova. Högstadier klasser i stadsdelen kommer att 
få anmäla sitt intresse som är bindande. 

 
 

15. Ungdomsrådsmöte 
Blå huset, 17.00 



 

 
7.  Ungdomsforum – Vi planerar ett ungdomsforum till våren som ska innehålla 

information om drogernas konsekvenser, polisarbetet och ungdomsmottagningen. 
Dessa ämnen har vi valt utifrån en fritidsvaneundersökning som gick ut till 
skolorna. denna gång ska man få anmäla sig i förhand, så att man vet på ett ungefär 
hur många det är som kommer. 

 
8. Nya representanter till ungdomsrådet – för att fler ska få chansen att komma med till 

ungdomsrådet ska vi ha ett skolval. Där representanter ifrån skolorna i stadsdelen 
väljs ut.  

 
9. Övrigt – 

 
10. Mötet är avslutat. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sekreterare: Frida xxxxxx 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


